

CALL FOR PAPERS: 4th Annual Symposium on Anthropology and Entrepreneurship

Thanks to a sponsorship from the Ewing Marion Kauffman Foundation, the AAA is pleased to announce the Fourth Annual Symposium on Anthropology and Entrepreneurship, to be held as part of the AAA/CASCA 2023 Meeting in Toronto, 15-19 November. The symposium will feature three or four presentations selected from paper abstracts submitted in response to this Call, along with a commentary/discussant designated by the Steering Committee. Abstracts need to be submitted by 10 March 2023, and by 15 April, the AAA will notify authors who have been selected to take part in the symposium. Selected authors will receive a complimentary Annual Meeting registration and travel assistance. They will be expected to complete a draft paper for exchange among the other Symposium participants by 15 October.

This year's Annual Meeting will be organized in hybrid fashion, with the Symposium taking place in-person in Toronto, public health conditions permitting. The event will also be live-streamed for audiences to view remotely.

AAA is soliciting proposed papers highlighting promising research by anthropologists on entrepreneurship, and we are especially interested in a mix of papers based on research from around the world, not just North America. The Symposium will feature research that has direct practical application in business and entrepreneurship and that addresses solutions to pressing environmental, economic and social problems. Among the research areas of particular interest are: (1) entrepreneurial behavior and the social, cultural, and economic institutions that facilitate the emergence and ongoing support of such behavior; (2) innovative approaches to entrepreneurship training and development; (3) partnerships and financial instruments that support new enterprises; and (4) innovative approaches to enterprises that explicitly aim to serve public interests and/or urgent social needs. Proposed papers must involve systematic observations and engagement or participation – they may not be solely theoretical or conceptual models. They may be drawn from ethnographic research, mixed methods research, and/or case studies, and may consider comparisons across cultural settings around the world. Keeping in mind the problems faced by small enterprises, downsizing businesses, franchise models, and of enterprises across different sectors of the economy, we welcome papers addressing urgent questions like succession in family business, no growth companies, startup culture, innovative approaches to credit and capital formation, informal economy, entrepreneurship and change within large companies.

Please submit your abstract (no more than 500 words), along with your contact information, to eliebow@americananthro.org, NO LATER THAN 10 March 2023. If you have any questions, please direct them to AAA Executive Director Ed Liebow (eliebow@americananthro.org). Presenting a paper in this Symposium will be considered a “major role” in the AAA/CASCA Meeting.

Steering Committee members include: Timothy de Waal Malefyt (Gabelli School of Business, Fordham University), Kyle Gibson (Center for Entrepreneurship, University of Nebraska), Susan Kresnicka (KR&I), Patricia Sunderland (CRA Associates) & Inga Treitler (Anthropology Imagination).

APPEL À COMMUNICATIONS DE RECHERCHE : 4e Symposium annuel sur l'anthropologie et l'entrepreneuriat

Grâce à un parrainage de la Fondation Ewing Marion Kauffman, nous sommes heureux d'annoncer le quatrième symposium annuel sur l'anthropologie et l'entrepreneuriat, qui se tiendra dans le cadre du colloque AAA/CASCA 2023 à Toronto, du 15 au 19 novembre. Le symposium comprendra trois ou quatre présentations sélectionnées parmi les résumés d'articles soumis en réponse à cet appel, ainsi qu'un commentateur/discutant désigné par le comité directeur. Les résumés doivent être soumis avant le 10 mars 2023, et avant le 15 avril, l'AAA informera les auteurs qui ont été sélectionnés pour participer au symposium. Les auteurs sélectionnés recevront une inscription gratuite à la colloque AAA/CASCA et une aide au voyage. Ils devront rédiger un projet de document pour échange entre les autres participants au symposium d'ici le 15 octobre.

L'assemblée annuelle de cette année sera organisée de manière hybride, le symposium ayant lieu en personne à Toronto, si les conditions de santé publique le permettent. L'événement sera également diffusé en direct pour que le public puisse le voir à distance.

AAA sollicite des propositions d'articles mettant en évidence des recherches prometteuses d'anthropologues sur l'entrepreneuriat, et nous sommes particulièrement intéressés par un mélange d'articles basés sur des recherches du monde entier, pas seulement d'Amérique du Nord. Le symposium présentera des recherches qui ont une application pratique directe dans les affaires et l'entrepreneuriat et qui proposent des solutions aux problèmes environnementaux, économiques et sociaux urgents. Parmi les domaines de recherche d'intérêt particulier figurent : (1) le comportement entrepreneurial et les institutions sociales, culturelles et économiques qui facilitent l'émergence et le soutien continu d'un tel comportement ; (2) des approches innovantes de la formation et du développement de l'entrepreneuriat ; (3) partenariats et instruments financiers qui soutiennent les nouvelles entreprises ; et (4) des approches innovantes des entreprises qui visent explicitement à servir les intérêts publics et/ou les besoins sociaux urgents. Les articles proposés doivent impliquer des observations systématiques et un engagement ou une participation - ils ne peuvent pas être uniquement des modèles théoriques ou conceptuels. Ils peuvent être tirés de recherches ethnographiques, de recherches sur des méthodes mixtes et / ou d'études de cas, et peuvent envisager des comparaisons entre des contextes culturels à travers le monde. Gardant à l'esprit les problèmes rencontrés par les petites entreprises, la réduction des effectifs, les modèles de franchise et les entreprises de différents secteurs de l'économie, nous accueillons les articles traitant de questions urgentes telles que la succession dans les entreprises familiales, les entreprises sans croissance, la culture des startups, les approches innovantes du crédit et formation de capital, économie informelle, entrepreneuriat et changement au sein des grandes entreprises.

Veillez soumettre votre résumé (pas plus de 500 mots), ainsi que vos coordonnées, à eliebow@americananthro.org, AU PLUS TARD LE 10 mars 2023. Si vous avez des questions, veuillez les adresser au directeur exécutif de l'AAA, Ed Liebow (eliebow@americananthro.org). La présentation d'un article dans ce symposium sera considérée comme un « rôle majeur » dans le colloque AAA/CASCA.

Les membres du comité directeur sont: Timothy de Waal Malefyt (Gabelli School of Business, Fordham University), Kyle Gibson (Center for Entrepreneurship, University of Nebraska), Susan Kresnicka (KR&I), Patricia Sunderland (CRA Associates) et Inga Treitler (Anthropology Imagination).